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 חשמונאים - ישיבת ועד מקומי

  

 2018דצמבר  3 –אור לכ"ו כסלו תשע"ט     תאריך:

דוד, יעקב טאוב, אילן יעיש, -פנינית אברך חברוני, בנימין אקמן, אייל בן  נוכחים: 
 שלומית פורמנסקי, דוד רוטר, אהרן צוקר

 דב גילאור חסרים:

 נושאים לדיון:

 אישור פרוטוקול הישיבה הקודמת .1
 עדכון ועדות .2
 יו"ר ועדת גמלאים .3
 שונות ועדכונים .4

 מהלך הישיבה:

  הישיבה נפתחה בברכת היו"ר לחנוכה ועידוד החברים שכבר התחילו לעבוד במרץ בקידום יצירת
 הועדות ותחילת פעילותם.

  לאחר שהובהר כי הפרוטוקול של הישיבה הקודמת יצא עם ההזמנה לישיבה הבאה ושכך יהיה
גם בעתיד בעז"ה, התנהל דיון על האופן הטוב ביותר לשתף את הפרוטוקולים המאושרים עם 

 התושבים.
 :הועדות הבאות שיתפו עדכונים והעלו נושאים לדיון והחלטה כמפורט להלן 
o :ועדת ספורט 
  יו"ר, בנימין אקמן  –החלה לפעול ובינתיים הצטרפו החברים הבאים: עקיבא סילטון ועדת ספורט

סגן יו"ר, מיכאל מילוא, אלי מנדלבאום, פרנקי זקס, היידי נתן, אפרים קרן. הוצע להוסיף  –
 חברים נוספים מקרב קהילות נוספות ביישוב.

  באולם.ניתנה סקירה קצרה של פגישת נציגי הועד עם אבידן שטאל והסיור 
  הועלתה התחייבות של הועד הקודם להיפגש עם משפחת ניומן בנוגע לאולם הספורט. ישנה גם

 הצעה להחליף מגרשים עם חברת רמת מודיעים וליצירת אזור חניה נוסף ליד האולם ספורט.
 .שהחברה תממן גם את בניית החניה 

  

o  שיכלול שדרוג מגרש  446כביש הוצג רעיון לתוכנית לבניית מגרשי ספורט באזור היישוב לאורך
 הבייסבול למגרש רב תכליתי )כדורגל, פוטבול( ומגרשי טניס.

o :ועדת שפ"ה 



o  יו"ר, אילן יעיש  –ועדת שפ"ה החלה לפעול ובינתיים הצטרפו החברים הבאים: בנימין אקמן– 
סגן יו"ר, שני ריצ'מן, חנה וולס, נעמי מרילס, לורה בלוק, תמרה לאופר, שמואל פורמנסקי, 

 ישראל פלדמן, יואל ליפשיץ וסטיבן ארנולד.
o ובשלב השני הועדה תיצור תוכנית  בשלב הראשון הועלו נושאים לטיפול ויצירת רשימה כללית

פעולה לפי סדר עדיפויות. בין הדברים שהועלו: תאורת רחוב ובגנים הציבוריים, גידור מגרשים 
פנויים, חנייה, פארק כלבים, גדרות חיצוניים שאינם גמורים, ברזיות מים קרים, שילוט 

נקיון היישוב, שדה לטרמפיאדה, הוספת צפרדעים לפסולת, הנגשת היישוב, פרויקט לשיפור 
ראייה בכיכרות היישוב, פינות הגזם, קיר הישיבה שלא גמור, הוספת מתקנים ושיפוץ הגנים 

 הציבוריים.
o .צואת הכלבים. כלבים שמסתובבים חופשי 
o  .כחלק מההנגשה יש להוסיף מעקות בעלייה לרחבת בתי הכנסת, במכולת ובמקומות נוספים

 פעם בכמה זמן בעבור מימון נוסף לפרויקטים שלהם. אפשר לעשות פרויקט ניקיון עם הנוער
o .תיקון הפארקים והמתקנים צריך להיות בראש סדר העדיפויות 

המתקנים נהרסים בשישי בערב כשאנשים, בעיקר צעירים, יושבים  דוד:
 יש להוסיף תאורה ומצלמות. –בפארקים החשוכים 

 וביכולתם לתת דו"חות. רק קנסות  צריך להחזיר את נאמני הניקיון שמוכשרים על ידי המועצה
 יכולים להשפיע על אנשים לקחת אחריות על עצמם ועל כלביהם.

שילוט טוב וחינוך ישפרו את המצב תוך גיוס כלל התושבים.  פנינית:
המצלמות אכן הוכיחו את עצמם ויש לחשוב איך להוסיף מצלמות 

לתיקון במקומות בעייתיים. על כן הועד הקודם אישר חריגה תקציבית 
המצלמות הקיימות. צריך לחזק את הקשר למועצה וזה יכול לעזור 

ביצירת מקורות מימון לחלק מהפרויקטים הללו. בנוסף עלינו להפיץ 
 וליידע את התושבים דרך פרוטוקולים, פרסום אירועים וכדו'.

o :ועדת חינוך 
o ים הבוערים בנוסף פגישה ראשונה התקיימה במוצ"ש האחרון. הייתה ישיבה טובה והועלו הנושא

 לנושאים שירצו לטפל בהם בטווח הארוך.
o  יו"ר, יונינה סיימון, רוחמה שטיין, נירית הילמן, נטע בראל,  –החברים בועדה: שלומית פורמנסקי

נאוה גלבנד, עדינה צוקר, סיוון טאוב ואביחי יאנג. בהמשך יוקמו תתי ועדות ואליהם יגוייסו 
 חברים נוספים שגילו עניין בועדה.

o גנים )חול( והשיבוץ לגנים. מבחינת בנוסף לחשיבות איחוי הקשר עם המועצה דובר על שדרוג ה
 החוק זו בסמכות המועצה אבל היא יכולה להאציל את הסמכות ליישוב אם תבחר בכך.

 יש לתת את הדעת לנושא המקלטים בגני הילדים מול המועצה. יעקב:

o :ועדת דת 
o  הוצע לקיים "שבת של תורה" ביישוב על ידי חברי הועדה תוך בקשה לתקצוב מהועד

רבנים מובילים מהציונות הדתית ומשפחותיהם אשר  3עלויות. הרעיון הינו להביא להשתתפות ב
 יתארחו ביישוב ויעבירו שיעורים ביחד ולחוד בקהילות השונות ביישוב במהלך השבת.

o  יו"ר, משה סלם, ליאת פינק ואריאל קמסלר. המטרה  –חברי הועדה בינתיים הינם: דוד רוטר
 סת של היישוב.היא להביא נציגות מכל בתי הכנ

o .יש לפרסם ולתאם את כל השיעורים השונים שמתקיימים ביישוב 



  

 .נציג מכל בית כנסת ביישוב ישפר את מעבר המידע ושיתוף הפעולה 
o :ועדת נוער 
 ניתנה סקירה קצרה על מבנה פעילות הנוער ביישוב, חלוקת הגילאים וההבדלים בין פעילות בני-

 עקיבא ופעילויות הנוער כצעד ראשון להכרת הפעילות בתחום זה.
  ותחילת עבודה מול המועצה שמתכננת מיפוי צרכי  2019עדכון בנושא הכנת תקציב לשנת

 .2019הנוער ביישוב בפברואר 
 כזי הנוער כאשר כרגע ישנה רק עובדת אחת מתוך שניים.הועלה נושא ר 

  הנושא הועלה שוב לבקשתו של מר יעקב טאוב. לאחר ששמע את הסבריה של  –ועדת גמלאים
יו"ר הועד במפגש עם הגמלאים שהתקיים במוצ"ש האחרון הוא מסיר את התנגדותו להחלטת 

דה כפי שהוצע בזמנו על ידי יו"ר הועד מהישיבה הקודמת בבחירת עו"ד יריב אהרון כיו"ר הוע
 הועד.

  התקיים דיון מעמיק על סוג האדם שאנו מחפשים לתפקיד מזכיר היישוב ואשר ינהל את
יחסי אנוש  –הפעילות השוטפת עם ראייה לטווח הארוך. הועלו קריטריונים לבחינת מועמדים 

והכל   -ם, ודובר אנגליתטובים, אמינות, ערכי ואחראי, בעל יכולות ניהול עובדים וניהול כספי
 מתוך תודעת שרות לתושב. הובהר כי כל הנ"ל נכלל במכרז אשר פורסם.

  היו"ר חזרה על דבריה בישיבה הקודמת והוסיפה נקודות לייעול העבודה השוטפת בתוך הועד
 ובין הועד למזכירות היישוב.

 ש ליו"ר להיכלל לבקשתו של מר יעקב טאוב הועלה נושא ועדת מכרזים על אף שלא הוגש מרא
 בדיון של ישיבה זו ועל כן הישיבה התארכה.

 החלטות לביצוע:

 פרוטוקול הישיבה הקודמת אושרה. .1
הוחלט כי ועדת תקשורת תדאג לתרגום של הפרוטוקול והפצתו בעברית ובאנגלית, כרגע באתר  .2

היישוב אך תוך חשיבה קדימה על המקום הטוב ביותר שיאפשר נגישות למידע )אתר? 
 קציה? וכדו'(.אפלי

 ועדת ספורט+שפ"ה: .3
 דוד ייפגשו עם משפחת ניומן בנוגע לאולם הספורט.-הוחלט כי בנימין אקמן ואיל בן .1
 ועדת ספורט תכין הצעה לשימוש מוסדר באולם גם במוצאי שבת )שעון חורף(. .2
 הוחלט כי יש לקיים פגישה עם חברת רמת מודיעים בהקדם. .3
 ועדת חינוך: .4
שלומית תיפגש עם מנהלי התחום )חינוך, גנים( במועצה בהקדם האפשרי לבניית קשר ישיר  .1

 והיכרות ראשונית.
 ועדת דת: .5
נדחה מכיוון שהשבת תתקיים  2018מתוך תקציב  ₪ 3,000בקשת מימון "שבת של תורה" עד  .1

 ויש לבנות את התקציב לשנה הבאה בטרם ניתן לאשר זאת. 2019-ב
 עם ראש המועצה הדתית להיכרות ראשונית. דוד ופנינית ייפגשו .2
 ועדת נוער: .6
 2018משרה מאוקטובר  50%-הוחלט לאשר את העלאת שכרה של רכזת הנוער אביטל שרון ל .1

 והלאה ולהמשיך לחפש רכז נוער נוסף.
 הובהר כי: .7
על מנת להקל על תקופת הלמידה של הועד החדש כל בקשה של חומר מהמזכירות או פגישה  .1

 כירות יהיו אך ורק בתאום של היו"ר ואת כל הבקשות יש להפנות אליה.עם עובדי המז



 יש לשפר את שיתוף המידע בין החברים תוך יידוע היו"ר על פגישות והפצת סיכומי ישיבות. .2
 יש לשים את הדעת בהתנסחות בהתכתבויות שהכל יתנהל מתוך כבוד ובצורה ברורה. .3
 שיבות הועד בהתכתבויות לאחר מכן.לא יתקיימו דיוני המשך על נושאים שנסגרו בי .4

אילן, דוד ואהרן ייפגשו עם מוטי ביום רביעי ללמוד ולהבין את מקורות התקצוב והשימוש בו לקראת עבודה על 
 בישיבה הבאה. 2019תקציב 

הוחלט כי תואר התפקיד של המזכיר החדש יהיה "מנהל היישוב" המשקף את מהות העבודה  .9
 יוש התפקיד.וסגנון האדם שאנו מחפשים לא

הוחלט כי פנינית, אהרן ואייל יבצעו סינון ראשוני של המועמדים לתפקיד מנהל היישוב ויחד עם  .10
נציגים מהמועצה יראיינו אותם. לאחר מכן יביאו המלצות של מועמד או מועמדים מובילים 

 לאישור הועד.

הועלתה הצעה ליצירת ועדת מכרזים על אף שלא היה על סדר היום. הובהר כי אנחנו נעמוד  .11
בדרישות החוק ונהלי המועצה. כל עניין שידרוש אישור של ועדת מכרזים יובא לפני הועד 

 להחלטה.

 פגישות לביצוע מיידי: .12
 רכזת הקהילה –בריינה הרטמן  .1

 .20:00בשעה  25.12.2018 –ת תשע"ט ישיבת הועד הבאה נקבעה ליום שני אור לי"ח טב .13

  

 רשם: אהרן צוקר

  

 


